



Styrelsemöte klockan 16:15, 2023-03-13, Kontoret Engelska Parken

Närvarande: Josefin Persson Ståhl, Alice Tegebro, Jakob Pettersson, Amelie Lundén, Wilma Junhammar, Alyssa Larsson, Max Thorén

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16.15.

§ 2 Godkännande av dagordning

Pvd läggs till under §16 övriga frågor

Kontoret läggs till under §16 övriga frågor

Efter ovanstående ändringar beslutar styrelsen att godkänna dagordningen.

§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte

Wilma Junhammar väljs till justeringsperson.

§ 4 Må-bra-runda

Styrelsen går varvet runt där samtliga får lyfta hur man mår för tillfället.

§ 5 Rapport från styrelsen samt valberedning

Ordförande

Sen senaste mötet har det mest varit löpande arbete för min del. Har även ytterligare reviderat Insparkspolicyn som jag önskar vi kan rösta igenom under mötet.

Vice ordförande

Mitt fokus den gångna veckan har främst legat på att planera inför events med samarbetspartners. Jag har tillsammans med ordförande hållit tal på avslutningsgasquen för insparken för att tacka av alla som varit engagerade under insparksveckorna.

Administratörer

Administratörjobbet har rullat på som vanligt med olika administrativa uppgifter. Vi har lyckats få upp nyhetsbrevet för 2023 upp på hemsidan och publicerat en jobbannons på Facebook. Annars har det inte dykt upp så många uppgifter, utan endast några småsaker såsom att boka lokal och lägga upp diverse saker på hemsidan.

Ekonomiansvarig

Jag har fakturerat våra samarbetspartners och bokfört för februari-månad. Jag har även skickat in ansökan om bidrag för VT-23 från P-riks, samt skickat in redovisningen av förra terminens P-riksbidrag.



Marknadsföringssamordnare

Sedan senast har jag haft möte med mitt utskott för att planera inför kommande projekt som vi hoppas kunna genomföra under våren, vi la även upp en plan för kommande möten under våren. Jag har utöver detta fortsatt med löpande arbete och publiceringar.

Evenemangssamordnare

Sen sist har jag tillsammans med två veteraner styrt upp en veteran-takeover på Dynamicus instagramstory. Veteranerna berättade lite om hur det var när de var generaler och varför man ska söka (jättelyckat!). Detta för att locka T1:orna till att söka generalrollen, storn avslutades med att generalansökan öppnades och den kommer vara öppen t.o.m 10/3. Jag har tagit emot ansökningar för generalrollen, bestämt och genomfört intervju med alla som sökt hittills.

Imorgon (onsdag) kommer mitt första utskottsmöte ske och då ska vi tillsätta projektgrupper för balen, årsmötets tillhörande sittning och även ett projekt tillsammans med idrottsutskottet. Har även haft vidare kontakt med examensgruppen för att stämma av hur det går med deras arbete.

Utbildningssamordnare

Jag har varit på ett möte med GRUMN, grund och masterutbildningsnämnden, tillsammans med lärare på sociologiska institutiionen. Anmälan till utbildningen från Assessio postades i måndags och blev full samma dag, superkul! Den äger rum 29/3. Torsdag 9/3 sker ett uppstartsmöte med intresserade för utskottet. Jag har även gjort en hitclub för pluggstugor och håller på att kolla intresse bland T1. I övrigt planeras det för Insta takeover för både Näringsliv och Utbildning.

Idrottssamordnare

Sen sist har jag haft mitt första utskottsmöte, där vi började planera inför kommande events och även snackat om resorna som förhoppningsvis kan bli av. Många verkade intresserade av att ta ansvar för planeringen av dessa vilket känns väldigt kul! Den första träningen för terminen blir även av denna vecka.

PVD

Fortsatt arbete inom projektgrupperna. Vi har gått ut med tema samt gasquetema och öppnat försäljningen för gasquen som sålde slut snabbt! Vi har lite problematik med att få in monterföretag då vi började sent och flera ftg redan satt sin budget för året, detta behöver vi stötning med nästa styrelsemöte.

§ 6 Samordnarna har ordet

Marknadssamordnare: Fortsatt arbete med möten, publiceringar och planering framåt.

Dynamiquiz fortsätts planeras samt att komma på någon typ av tävling då det finns kvar pris från julkalendern.



Evenemangssamordnare: Har genomfört en veteran take-over på Instagram och haft första utskottsmötena. Generalansökan har stäng och genomfört intervjuer med de sökande. Planering inför sittningen efter årsmötet och till balen, examensgruppen är i planeringsstadiet och ska snart släppa mer information.

Utbildningssamordnare: Assesioutbildningen blev fullbokad snabbt, har haft en insta-takeover för utbildning och näringsliv, genomfört grund och masterutbildning(grumm) på sociologiska institutionen (kollar kursutvärderingar osv). Har även haft möten för utskott och pluggstuga osv.

Idrottssamordnare: Haft första utskottsmötet, diskuterat idéer samt börjat planera surfresa och skidresa. Behövt avboka veckoträningen pga. för få anmälda.

§ 7 PVD

Det har tillkommit två nya tillskott i eventgruppen och arbetet med PVD har fortsatt med möten i projektgrupperna. Nu börjar även detaljer komma på plats, så som toastmasters, DJ och liknande.

§ 8 Återkoppling inspark

Styrelsen diskuterar vårterminens inspark och eventuella åtgärder. Insparksdokumentet ska fyllas på med utökade riktlinjer och eventuellt att kommande generaler och kaptener ska gå på en workshop kring sexuella trakasserier.

§ 9 Revidering Insparkspolicy

Det framförs ett förslag på revidering kring alkohol av insparkspolicyn.
Styrelsen godkänner revideringen av insparkspolicyn.

§ 10 Halvårsrapporter

Inför årsmötet ska alla skriva halvårsrapporter som ska in till ordförande senast 3/5.

§ 11 Hedersmedlem

Styrelsen diskuterar kommande hedersmedlem på årsmötet

§ 12 Programrådsmöte

På torsdag är det programrådsmöte (16/3). Vill ha inputs från styrelsen gällande vad som behöver tas upp.

§ 13 Näringslivssamordnare



Styrelsen diskuterar vad som ska göras med posten eftersom den är vakant. Valberedningen ska fortsätta med sitt arbete och om en näringlivssamordnare väljs in går den i den idag vakanta posten.

§ 14 Examensgasque

För att kunna budgetera en ceremoni och gasquen diskuterar styrelsen ett bidrag.
Styrelsen beslutar att de får bidrag på 2000 krono från Dynamicus konto.

§ 15 Kickoff sociologiska & socionomus

Styrelsen diskuterar en eventuell kick-off med Sociologiska och Socionomis, förslaget som ges är den 24:e April.

§ 16 Övriga frågor

Pvd: Styrelsen diskuterar problematiken med att få in monterföretag, plan för eventuellt bidrag om det behövs.

Kontoret: I början av april kommer en ny bokhylla, styrelsen behöver ta bort en del tavlor inför det. Sociologiska och socionomus har även önskemål om att också få upp styrelsebilder därför behövs det tas ned några.

§ 17 Sekreterarens punkt

Inget behöver förtydligas

§ 18 Återkoppling på mötet

Bra möte med relevanta punkter!

§ 19 Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat 18.00.

Ordförande Alice Tegebro

Sekreterare Josefin Persson Ståhl

Justeringsperson Wilma Junhammar